

Title (en)
CURTAIN HOOK

Title (de)
VORHANGAUFHÄNGER

Title (fr)
ATTACHE RIDEAU

Publication
EP 3909477 A1 20211117 (DE)

Application
EP 20174804 A 20200514

Priority
EP 20174804 A 20200514

Abstract (en)

[origin: CN113662410A] The present invention relates to a curtain hook for use on a track having a support shoulder and a guide groove. The curtain hook can be inserted and removed at any position on the track while ensuring intuitive operation and secure retention. The curtain hook (1) comprises a one-piece fastener (6) and a body with a sliding head (3) having a longitudinal extension and a transverse extension (Q), a suspension and/or grip region (4) and a neck region (5) arranged therebetween. The fastener (6) engages about the neck region (5) such that the body and the fastener (6) can rotate relative to each other about a central axis of the neck region (5), and the curtain hook (1) can be transferred from an inserted position to a use position against latching resistance.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Aufhänger für Vorhänge an Schienen mit Tragschultern und Führungsschlitz, der an jeder Stelle der Schiene einsetzbar und entnehmbar ist und dabei eine intuitive Bedienung und einen sicheren Halt gewährleistet. Der Vorhangsaufhänger (1) umfasst ein einteiliges Sicherungselement (6) und einen Grundkörper mit einem Gleitkopf (3), wobei der Gleitkopf (3) sowohl eine Längsausdehnung, als auch eine Querausdehnung (Q) aufweist, einen Aufhänge- und/oder Griffbereich (4) und einen dazwischen angeordneten Halsbereich (5). Das Sicherungselement (6) umgreift den Halsbereich (5), so dass der Grundkörper und das Sicherungselement (6) um die Mittelachse des Halsbereichs (5) relativ zueinander drehbar sind und der Vorhangsaufhänger (1) gegen einen Rastwiderstand von einer Einsetzposition in eine Gebrauchsposition überführbar ist.

IPC 8 full level
A47H 15/04 (2006.01); **A47H 15/00** (2006.01)

CPC (source: CN EP)
A47H 13/04 (2013.01 - CN); **A47H 15/04** (2013.01 - EP); **A47H 2015/005** (2013.01 - EP)

Citation (applicant)

- DE 202011000065 U1 20120417 - NODEKO GMBH [DE]
- DE 102010021773 A1 20111201 - MHZ HACHTEL & CO [DE]

Citation (search report)

- [XAI] AT 381853 B 19861210 - KOSTNER HERBERT [AT]
- [X] DE 102013222135 A1 20150603 - FRITZ WOLF GMBH [DE]

Cited by

US2022015567A1; USD1032236S; US11864681B2; USD1032235S; USD1011869S; USD1012551S

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3909477 A1 20211117; CN 113662410 A 20211119

DOCDB simple family (application)

EP 20174804 A 20200514; CN 202110519667 A 20210512